

TAIWAN 台湾



Tour Code:
7TFL (G5.7)

7天DAYS 6晚NIGHTS

台湾亲子 悠闲游

Taiwan Family
Leisure Tour

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

行程精粹 HIGHLIGHT

- 📍 春水堂 (珍珠奶茶发源地)
Chun Shui Tang (The Origin of Pearl Milk Tea)
- 📍 台中港三井Outlet
Mitsui Outlet Park Taichung Port
- 📍 妮娜巧克力梦想城堡
Nina Chocolate Dream Castle
- 📍 一晚入住清境民宿
1 Night stay at QingjingHomestay
- 📍 阳明山国家公园 (花钟、竹子湖、小油坑)
Yangmingshan National Park (Flower Clock, Bamboo Lake, Xiaoyoukeng)
- 📍 清境农场(青青草原、绵羊城堡、天空步道)
Qingjing Farm (Evergreen Grasslands + Sheep castle + Skywalk)



特选膳食 Special Cuisine



- 🍲 千叶火锅吃到饱
Chiba Hot Pot eat all you can
- 🍲 大戈壁蒙古烤肉
Mongolia BBQ
- 🍲 四季蒸笼宴
Four Seasons Steaming Feast
- 🍲 湖畔料理
Lakeside Cuisine
- 🍲 甕仔鸡特色料理
Urn Chicken cuisine
- 🍲 丸林卤肉饭
Jiulin Braised Meat Rice

7天6晚

台湾亲子悠闲游



Tour Code: 7TFL (G5.7)

 俊旅游 603-8060 1199

1 吉隆坡 台北 台中

(机上用餐)

- 📍 集合于吉隆坡国际机场/第二国际机场KLIA2飞往台北。
- 📍 逢甲夜市 — 具许多创新的食物且种类多元，一直以来都深外籍旅客喜爱，更被台湾民众票选为「台中市十大观光景点」之一。

2 台中 南投

(早/午/晚)

- 📍 日月潭风景区 (自费船游或租脚踏车环湖) — 日月潭位于南投，是台湾最美的高山湖泊。从东俯瞰全潭形如日轮，向西侧望又如月钩，因而得名。
- 📍 文武庙 — 文武庙背山面湖，地势雄伟，风景秀丽；登上后殿观景台，可以远眺日月潭。
- 📍 清境农场 — 是清境农场人气最旺的景点，绵延不尽的草原，羊群不时穿梭其中恍如北国风光，享有「雾上桃源」之称，是中部地区最热门的观光景点。

3 南投 台中

(早/午/晚)

- 📍 埔里酒厂 — 一家观光酒厂，主要生产绍兴酒、爱兰白酒与爱兰葡萄酒。酒厂内设有一个七彩霓虹灯的酒瓮隧道让您体验仿佛进入了时光隧道的感觉。
- 📍 妮娜巧克力梦想城堡 — 有如走进霍格华兹魔法城堡，梦幻的城堡建筑，彷彿就像从欧洲搬过来的城堡，在这里拍下许多美美的打卡照，光是外观就让人喜欢。
- 📍 台中港三井 OUTLET (摩天轮自费) — 全台首座海港购物城，有高约60米的大型海港景观摩天轮，可欣赏绝美海景，汇集国际精品、日系、运动及休闲、娱乐等约170间的国内外知名品牌进驻，好吃好逛又好玩。
- 📍 高美湿地 — 台中最美海岸风景区，除了湿地生态丰富外，并可欣赏整排风力发电风车，为之壮观。
- 📍 春水堂 — 以发明「珍珠奶茶」而闻名世界的春水堂，创始于台中四维街，也就是著名的「泡沫红茶一条街」。

4 台中 淡水

(早/午/-)

- 📍 凤梨酥手信坊 (DIY)
- 📍 渔人码头 — 休闲渔港，原本只是一个小渔港，如今已发展成为淡水知名观光景点。
- 📍 淡水红毛城 — 是台湾新北市淡水区的一座历史堡垒。它原本是西班牙帝国于1628年建造的一座木制堡垒。
- 📍 淡水老街 — 老街集合美食，小吃以及具民俗色彩与怀旧风味。

5 淡水 台北

(早/午/-)

- 📍 阳明山国家公园 — 因火山活动造成的锥状与钟状火山体、火口湖、硫气孔、地热与温泉，具有研究及娱乐价值，受季风影响，植物相兼具高草原、矮草原、阔叶树林、亚热带雨林与水生植物群落。
- 📍 士林官邸花园 — 为蒋介石、宋美龄的官邸，分为平地区和山区。
- 📍 迪化街 — 这条街是历史悠久的大稻埕地区的一部分，是清末早期的商业和贸易中心。

6 台北

(早/-/-)

- 📍 自由活动

7 台北 吉隆坡

(早/-/-)

- 📍 前往桃园机场乘坐班机返回家园。

7 DAYS 6 NIGHTS

Taiwan Family Leisure Tour

Tour Code: 7TFL (G5.7)


 AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199



1 Kuala Lumpur Taipei Taichung


(MOB)


 Assemble at KLIA/KLIA2, depart to Taipei.


 **Fengjia Night Market** — Has a wide range of creative food items and has been popular with foreign visitors for quite some time. Taiwanese have also voted it one of Taichung City's top 10 tourism attractions.

2 Taichung Nantou

(B/L/D)


 **Sun Moon Lake** (Boat ride or Bicycle ride by own expenses) — Situated in Yuchi Township, Nantou Country, Sun Moon Lake is the most beautiful alpine lake in Taiwan. Looking from the east side, the lake is shaped like the sun, but looking from the west side, it's shaped like a crescent moon, hence the name.


 **Wen Wu Temple** — Facing the lake with the mountain behind it is Wen Wu Temple. Its majestic presence is surrounded by beautiful landscapes. A climb up the observation deck of the back hall allows you to see Sun Moon Lake in the distance.


 **Qingjing Farm** — the most popular spot in Qingjing Farm, the endless grassland, and the sheep gathering oftenly. It is the most popular tourist attraction in the central region.


3 Nantou Taichung


(B/L/D)

 **Puli Winery Sales Center** — It is a sightseeing winery that produces Shaoxing wine and Ailan liquor. There are wines tunnels with colorful neon lights which make you feel like in a time tunnel.

 **Nina Dream Chocolate Castle** — just like entering the Hogwarts Magic Castle, the dreamy castle seems like it has been transport from Europe. The scene here are suitable for some beautiful photo sessions.

 **Taichung Mitsui Outlet Park** (Ferris Wheel by own expenses) — the first Taiwan seaport shopping city has a large Ferris wheel (at own expenses) with a height of 60 meters to enjoy the beautiful sea-view. And it is home to about 170 domestic and international famous brands of boutiques, Japanese style, sports and leisure, and entertainment. It is certain fun for eating and shopping.


 **Gaomei Wetland** — Taichung's most beautiful coastal scenic area, besides rich wetland ecology, and can enjoy the entire row of wind power windmills.


 **Chun Shui Tang** — which is world-famous for the invention of "bubble milk tea", was founded on Siwei Street in Taichung, which is also the famous "bubble tea street".


4 Taichung Tamsui

(B/L/-)

 **Pineapple Cake DIY**


 **Fisherman's Wharf** — The leisure fishing port, before that is a small fishing port, has now developed into a well-known sightseeing spot.

 **Fort San Domingo** — is a historical fortress in Tamsui District, New Taipei City, Taiwan. It was originally a wooden fort built in 1628 by the Spanish Empire.


 **Tamsui Old Street** — Old street is a combination of food, snacks and old buildings with folk colors and nostalgic flavor.

5 Tamsui Taipei

(B/L/-)

 **Yangmingshan National Park** — The conical and bell-shaped volcanoes, crater lakes, sulphur pores, geothermal heat and hot springs caused by volcanic activity have research and entertainment value. Due to the monsoon, the plants vary in high and short grassland, broad-leaved forest, subtropical rainforest and aquatic plants.

 **Shilin Residence Park** — Is Chiang Kai Shek and Song Mei Ling official residence is divided into flat areas and mountain area.

 **Dihua Street** — This street is part of the historic Dadaocheng area, an early commercial and trading center of the city as far back as the late Qing period.

6 Taipei

(B/-/-)

 **Free day**

7 Taipei Kuala Lumpur

(B/-/-)

 **Transfer to Taoyuan Airport for flight back home.**



附带条约

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITION

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
- An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

DEPARTURE DATE 出发日期	AIRLINE 所用航空	TOUR FARE 团费	VISA FEE 签证费	TRAVEL INSURANCE 旅游保险	REMARKS 备注